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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

Η ενεργειακή κρίση προκαλεί αλλεπάλληλες αυξήσεις στις τιμές προϊόντων 
ευρείας κατανάλωσης, με την κατάσταση να επιδεινώνεται ακόμη περισσότερο 
εξαιτίας του πολέμου στην Ουκρανία. Την ώρα που η αγοραστική δύναμη των 
νοικοκυριών έχει ήδη περιοριστεί σε σημαντικό βαθμό λόγω της αύξησης των 
τιμολογίων ηλεκτρικού ρεύματος και φυσικού αερίου αλλά και της αύξησης στη 
βενζίνη και το πετρέλαιο, συνακόλουθα η δίνη των αυξήσεων συμπαρασύρει βασικά 
είδη διατροφής, όπως και τα οπωροκηπευτικά. Οι έμποροι και παραγωγοί έχουν 
εκφράσει αρκετές φορές την ανησυχία τους σχετικά με τις αυξήσεις αυτές 
επισημαίνοντας ότι το ράλι στις τιμές των καυσίμων, του ηλεκτρικού ρεύματος, του 
φυσικού αερίου αλλά και των λιπασμάτων έχει συμπαρασύρει το λειτουργικό τους 
κόστος, με αποτέλεσμα να σημειώνονται ανατιμήσεις σε αρκετά προϊόντα. Πέραν 
όμως τούτου, οι τιμές αυτών των προϊόντων ενδέχεται να επιβαρυνθούν περαιτέρω, 
ακόμα και από τον χώρο διάθεσης τους, όπως συμβαίνει και στην Κεντρική Αγορά 
Θεσσαλονίκης.  

Πιο συγκεκριμένα, στην Κεντρική Αγορά Θεσσαλονίκης έχει επιβληθεί τέλος 
εισόδου στους αγοραστές της Κ.Α.Θ. από τις διοικήσεις της διαχρονικά, με αυξήσεις 
που κυμαίνονται από 33%-1.250%. Τα συγκεκριμένα τέλη επιβαρύνουν υπέρμετρα 
τις τιμές των διακινούμενων εμπορευμάτων (οπορωλαχανικών) και συνακόλουθα το 
τελικό ποσό που καταβάλουν τα νοικοκυριά για τα βασικά είδη διατροφής.  

Στο σημείο αυτό αξίζει να αναφερθεί ότι σε αντίστοιχες αγορές ανά την 
Ελλάδα, όπως και αυτή των Αθηνών, δεν επιβάλλονται τα συγκεκριμένα τέλη με 
αποτέλεσμα να μην υπάρχει αυτή η παραπάνω επιβάρυνση τόσο στους εμπόρους 
που προμηθεύονται όσο και στους ίδιους τους καταναλωτές. Επιπρόσθετα, οι 
Κεντρικές Αγορές στη χώρα μας υπηρετούν και κοινωνικούς σκοπούς, καθόσον ρητά 
αυτές προβλέπεται ότι λειτουργούν  «..την επωφελέστερη για την παραγωγή και 
κατανάλωση διακίνηση των οπωροκηπευτικών και αγροτικών προϊόντων» (άρθρο 4 
παρ. του Καταστατικού της Κ.Α.Θ.) 

Ως βουλευτής Α΄ Θεσσαλονίκης, έχω γίνει δέκτης του παραπάνω ζητήματος  

από τον Σύνδεσμο Εμπόρων Κεντρικής Λαχαναγοράς Θεσσαλονίκης, ο οποίος και 

έχει υπερθεματίσει την αναγκαιότητα για κατάργηση της σχετικής επιβάρυνσης 

στους αγοραστές της Κ.Α.Θ.. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 



 
 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 

Αν είναι στις άμεσες προτεραιότητές σας η λήψη σχετικής απόφασης περί 

κατάργησης ή γενναίας μείωσης των τελών εισόδου στην Κεντρική Αγορά 

Θεσσαλονίκης. 
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